
 1 

PROTOKÓŁ  Nr I/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 22 listopada 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych.  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 

Sesja była nagrywana, utrwalana i transmitowana na żywo w Internecie.  

Sesję otworzył wypowiadając słowa „otwieram I sesję VIII kadencji Rady Miejskiej  

w Bobolicach” Radny Senior – Pan Zdzisław Kurta.  

Zgodnie z art. 20 ust. 2c pierwszą sesję nowo wybranej rady do czasu wyboru 

przewodniczącego rady prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji i ten zaszczyt 

przypadł Panu radnemu Zdzisławowi Kurcie.   

Radny Senior Pan Zdzisław Kurta przywitał Burmistrz Mieczysławę Brzozę, Panią Grażynę 

Wiater Wiceburmistrz, Panią Beatę Sempołowicz Skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa 

Dziadula Sekretarza Gminy, Panią Wandę Piotrowską Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej w Bobolicach, w sposób szczególny radny Senior przywitał zaproszonych gości, 

mieszkańców, sołtysów, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Pan Zdzisław Kurta przedstawił porządek obrad ustalony Postanowieniem Komisarza 

Wyborczego w Koszalinie z dnia 7 listopada 2018 roku. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze 

3. Złożenie ślubowania przez Radnych 

4. Wybór przewodniczącego Rady 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

6. Zamknięcie Sesji. 
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Ad.2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.  

 

Radny Senior poprosiła Panią Wandę Piotrowską Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej w Bobolicach o wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego.  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Bobolicach wręczyła wszystkim obecnym 

radnym zaświadczenia o wyborze na radnego wg następującej kolejności: 

1. Piotr Adamus. 

2. Jarosław Bączkowski 

3. Ireneusz Bednarczyk 

4. Krzysztof Czajkowski  

5. Marek Golas 

6. Rafał Kaczmarek 

7. Grzegorz Kosiński 

8. Agnieszka Kurpiewska 

9. Zdzisław Kurta 

10. Anna Kustrzycka - Broda 

11. Franciszek Łobocki 

12. Zbigniew Oleksiak 

13. Justyna Terlecka 

14. Mariusz Walaszczyk 

15. Hubert Karwowski  

 

 

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez radnych.  

 

Radny Senior powiedział, że zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, radny 

przed przystąpieniem do wykonywania mandatu zobowiązany jest złożyć ślubowanie. 

Poprosił najmłodszego wiekiem radnego Pana Huberta Karwowskiego o odczytanie listy 

radnych Rady Miejskiej, a następnie każdego wyczytanego radnego o powstanie i 

potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem „ślubuję”. Poinformował, że dodanie przez 

radnego do słowa „ślubuję” słów „tak mi dopomóż Bóg” nie będzie stanowiło naruszenia 

prawa. 

Pan Zdzisław Kurta poprosił wszystkich o powstanie i odczytała rotę ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i mieszkańców.” 

 

Radny Senior pogratulował radnym i stwierdził, że 15 radnych obecnych na sesji złożyło 

ślubowanie i objęli mandat radnego Rady Miejskiej w Bobolicach. 

 

Ad. 4. Wybór przewodniczącego Rady.  

Radny Zdzisław Kurta powiedział, że zgodnie z art.19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

oraz § 20 ust. 1 Statutu Gminy Bobolice – rada wybiera ze swojego grona przewodniczącego, 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady 

w głosowaniu tajnym.  

Radny poprosił o zgłaszanie kandydatów na wybór przewodniczącego rady wraz z 

uzasadnieniem. Zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie.  

 

Pan Zdzisław Kurta zgłosił kandydaturę Pana Franciszka Łobockiego, powiedział, że Pan 

Franciszek Łobocki  jest radnym z dużym doświadczeniem w pracy samorządowej – radnym 

czterech) kadencji. Osobą bardzo rozważną, roztropną, zanim podejmie decyzję poważnie 

analizuje daną sytuację czy problem. Preferuje zawsze polubowne rozstrzygnięcia sprawy. 

Jest przy tym odważny, nie boi się odważnie mówić, jakie ma zdanie w danej- konkretnej 

sprawie. Mówi przy tym tak, aby nikogo nie obrazić, nie zlekceważyć, dopuszcza kompromis.  

Nasz Kolega -  Franciszek Łobocki oceniany jest też przez ludzi jako osoba: poważna, 

uczciwa, rozważna, obiektywna i szanowana przez wyborców.  

Biorąc powyższe pod uwagę, uważam, że będzie to najlepsza osoba do przewodniczenia nam 

jako Radnym Rady Miejskiej w Bobolicach i reprezentowana organu uchwałodawczego 

naszego  samorządu.  

 

Pan Franciszek Łobocki wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Została powołana 3 osobowa Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1. Jarosław Bączkowski 

2. Justyna Terlecka  

3. Agnieszka Kurpiewska 

 

Kandydaci wyrazili zgodę w pracy komisji.  
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie poparli ww. kandydatury. 

 

Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę celem ukonstytuowania się i wyboru 

przewodniczącego komisji oraz przygotowania przez komisję skrutacyjną kart do głosowania.  

 

Po 10 minutowej przerwie nastąpiło głosowanie tajne na Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Jarosław Bączkowski  odczytał protokół  

z głosowania, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W wyniku głosowania tajnego przewodniczącym Rady Miejskiej w Bobolicach został 

wybrany Pan Franciszek Łobocki, otrzymując 15 głosów „za”.  

 

Radny Senior odczytał uchwałę stwierdzającą wybór Pana Franciszka Łobockiego na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 

Radny Zdzisław Kurta pogratulował nowo wybranemu przewodniczącemu Rady Miejskiej  

i życzył owocnej pracy. Poprosił wybranego Przewodniczącego Rady o dalsze prowadzenie 

obrad i zajęcie miejsca przy stole prezydialnym, jednocześnie przekazał insygnia władzy.  

 

Pan Franciszek Łobocki podziękował za wybór i obiecał że będzie się  starał się prowadzić 

obrady w sposób koleżeński z poszanowaniem przepisów i każdego radnego, mając na celu 

dobro gminy i całego społeczeństwa. 

 

Ad. 5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wręczyła Pani Mieczysławie Brzozie 

Burmistrz Bobolic zaświadczenia o wyborze  

Przewodniczący Rady Franciszek Łobocki  powiedział, że zgodnie z treścią art. 29a ustawy o 

samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia 

wobec rady gminy ślubowania. 

Poprosił wszystkich o powstanie.  

Rota ślubowania: 

Obejmując urząd Burmistrza Bobolic,  uroczyście ślubuję,  że dochowam wierności prawu,  

a powierzony mi urząd  sprawować będę tylko dla dobra publicznego  i pomyślności 

mieszkańców gminy.” 
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Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza złożyła ślubowanie z dodaniem  zdania „tak mi 

dopomóż Bóg” 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w imieniu własnym i radnych Rady Miejskiej, składa 

serdeczne gratulacje z wyboru na tak zaszczytny urząd.  Życzyła Pani Burmistrz dużo 

zdrowia, otwartości, a przede wszystkim satysfakcji z wypełniania swoich bardzo 

odpowiedzialnych obowiązków. Wspólnie będziemy starali się dążyć do dalszego rozwoju 

Gminy Bobolice.  

Głos zabrała Burmistrz Mieczysława Brzoza: 

"Człowiek dopiero wtedy jest szczęśliwy, gdy może służyć, a nie wtedy, gdy musi władać. 

Władza imponuje tylko małym ludziom, którzy jej potrzebują, by nadrobić swoją 

małość. Człowiek naprawdę wielki, nawet gdy włada, jest sługą." Starałam się, by 

zwłaszcza w minionej - drugiej mojej kadencji te właśnie słowa Księdza Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego były mottem mojej pracy.  

Kochani  

Swoją pracę na stanowisku burmistrza cały czas pojmuję jako służbę mieszkańcom.  

Pragnę by także w rozpoczynającej się dla mnie trzeciej kadencji myśl ta w dalszym ciągu 

była we mnie żywa,  dosłownie każdego dnia.    

Szanowni Panowie Przewodniczący Rady, Szanowni Państwo Radni, Szanowne 

Kierownictwo  i pracownicy Urzędu, Szanowni Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Bobolice, Drogie  – bardzo i  szczególnie bliskie mi osoby, które wyraziły zgodę, 

by najpierw razem ze mną utworzyć, a następnie pracować w  Założycielskim Komitecie 

Wyborczym Wyborców Mieczysławy Brzozy, oraz Ci z Państwa tu obecni, którzy 

wspieraliście mnie i moich kandydatów do Rady Miejskiej przez cały czas trwania 

kampanii, a nawet jak wiemy jeszcze dużo wcześniej, Mili Szanowni Goście.   

 

KOCHANI  

 Mimo, że na dzisiejszej sesji RM nie ma wielu mieszkańców gminy, nie byłabym 

sobą gdybym swoich pierwszych słów nie skierowała właśnie do mieszkańców.  

Dziękuję Wam z całego serca i bardzo gorąco za udział w wyborach samorządowych 

w dniu 21 października 2018 r.  Szczególnie dziękuję tym wyborcom, którzy darząc mnie 

zaufaniem -  oddali głos na mnie, na kandydatów na radnych z mojego komitetu 

wyborczego oraz na nasz wspólny program wyborczy.  
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Pragnę też bardzo podziękować Wam Państwo radni gminni i powiatowi  za pomoc jaką 

doświadczyłam podczas kampanii wyborczej, za to, że szczerze wspieraliśmy siebie 

nawzajem, bo to, co pokazały wyniki już podczas wieczoru wyborczego udowodniło, że 

jesteśmy grupą osób, które działają uczciwie względem wyborców i względem siebie. Jak 

pamiętacie to jest wspaniałe uczucie, które dało nam wszystkim ogromy mandat zaufania 

naszych mieszkańców.   

Trzeba też cieszyć się, że spośród 15  obecnych radnych – wszyscy startujący tj.  aż 7 radnych 

to są osoby młode do 40 r.ż., dotychczas nie mające związku z samorządem. Młodość  w 

połączeniu z doświadczeniem jest nam na co dzień bardzo potrzebna. Daje inne, szersze 

spojrzenie na wiele spraw także ważnych dla mieszkańców. Dlatego połączenie młodości z 

doświadczeniem już na starcie daje zarówno Burmistrzowi jak i Wysokiej Radzie dużą szansę 

na bardziej efektywny,  bieżący i systematyczny kontakt z naszymi mieszkańcami. A poprzez 

to także szansę na lepsze rozumienie przez mieszkańców wspólnie podejmowanych przez nas 

decyzji.   

Szanowni Państwo, Wysoka Rado - przytoczę też w tym miejscu zasłyszane zdanie, które  

jest trafnym spostrzeżeniem:  że „młodzi idą szybo, ale starsi znają drogę” dlatego to 

połączenie młodości z doświadczeniem jest tu wielką wartością.   

 

Kochani.  

Myślę, że obecność naszych mieszkańców przy urnach wyborczych i frekwencja prawie 56% 

-  to jest najwyższa od niepamiętnych czasów (w gminie była wyższa od kraju, województwa,  

powiatu) wynikała zarówno z poczucia wypełnienia obowiązku obywatelskiego, ale też i  

zainteresowania oraz prawdziwej troski o dalsze losy naszej gminy.  

Zapewniam wszystkich mieszkańców, że dołożę wszelkich możliwych starań, by nie 

zawieść danego mi  zaufania, i  by udowodnić, że dokonali właściwego wyboru. A w swoim 

postępowaniu będę starała się przekonać do siebie jak najwięcej osób, które z różnych 

powodów w obecnych wyborach mnie nie poparli. Także i tych, którzy dziś ze mną nie 

sympatyzują. Bowiem udzielone poparcie traktuję jako duże wyzwanie do dalszej służby, by 

w codziennej pracy czynić dobro i dbać o dalszy, pomyślny rozwój naszej ukochanej gminy. 

Obiecuję, że Was nie zawiodę. Kredyt udzielonego zaufania postaram się spłacić codzienną 

wytrwałą i roztropną pracą, aby przestrzeń wokół nas była coraz piękniejsza, a 

przeprowadzone działania pomagały Państwu w codziennym życiu.  

Ciepłe i szczególne słowa wdzięczności kieruję do też tych wszystkich, którzy w 

osobistych kontaktach dodawali mi otuchy, byli ze mną i przy mnie oraz wspierali w trudnym 

okresie kampanii wyborczej. Miałam wokół siebie naprawdę wielu uczciwych, dobrych z 
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natury ludzi, nie szukających zwady, ludzi także szanowanych w swoich środowiskach – 

także dzięki ich szczerej pomocy odniosłam sukces wyborczy. Dziękuję Wam za zaufanie, i 

za to, że właśnie tacy jesteście. Bo za takim postępowaniem jak widać po wynikach wyborów 

– opowiedzieli się nasi mieszkańcy. 

Liczę też na dalszą szczerą i prawdziwie owocną współpracę z radnymi powiatowymi, którym 

należą się także wielkie gratulacje.  

Przedstawię Państwu wyniki głosowania  na radnych powiatowych, którzy dziś w Koszalinie 

także zostaną zaprzysiężeni do sprawowania mandatu radnego z terenu naszej gminy. Jest to 

trzech radnych : 

1. Kamil Jesionowski (PSL) 1072 głosy 

2. Krzysztof Orlikowski (PS) 425 głosów 

3. Jan Mokrzycki (PSL) 243 głosy 

Szanowni Sołtysi - jestem przekonana, że jak wcześniej, tak i w tej kadencji znajdę u Was 

zrozumienie i wsparcie moich działań. Jesteście zawsze najbliżej ludzi, często pierwsi do 

załatwiania najpilniejszych spraw. Doceniam to. Dlatego w projekcie budżetu gminy na 2019 

rok zaplanowałam podwyższenie wysokości diety dla sołtysów największych sołectw.  

Zapewniam też szefów jednostek organizacyjnych gminy i drogich mi pracowników Urzędu o 

woli życzliwej, partnerskiej współpracy.   

 

Szanowni Państwo.  

Uważam, że  Gmina Bobolice musi być przyjazna każdemu człowiekowi, nowoczesna i taka, 

w której o ważnych sprawach będą decydować boboliczanie we współpracy z władzą, a nie 

sama władza. Stąd  od początku kadencji będę przykładała dużą wagę do działań, które będą  

budować społeczeństwo obywatelskie, dlatego w moim programie wyborczym w dalszym 

ciągu znalazły się działania dotyczące sukcesywnego angażowania i włączania mieszkańców 

w sprawy gminy.   

 

Kochani,  

objęcie najwyższego urzędu w naszej gminie jest dla mnie oczywiście wielkim zaszczytem, 

ale nade wszystko i przede wszystkim jest wielką odpowiedzialnością. Mam też 

świadomość ogromnej odpowiedzialności za decyzje, które wspólnie i razem z radnymi 

będziemy podejmować. Odpowiedzialność ta zobowiązuje mnie do dalszej systematycznej 

wytężonej pracy na rzecz dalszej poprawy jakości życia naszych mieszkańców. Stąd 

przypomnę, że w naszym programie wyborczym znalazła się na pierwszym miejscu 
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infrastruktura drogowa, oraz pakiet: praca, mieszkanie /tańsze działki budowlane, opieka nad 

małym dzieckiem i przedszkolakiem oraz opieka nad seniorami. 

 

Ponieważ samorząd tworzymy wszyscy: burmistrz, radni, mieszkańcy życzę sobie  

i Państwu zrozumienia, zgody, wielu sukcesów i wiary w to, że praca na rzecz rozwoju miasta 

i gminy Bobolice warta jest naszego poświęcenia i wszelkich innych starań.   

Dlatego liczę na to, że wszyscy jak tu jesteśmy obecni - będziemy tak współpracować i tak 

starać się, by swoją pracą, nie mniej intensywną niż w minionej kadencji udowodnić, że 

danego nam zaufania nie zmarnowaliśmy.   

Proszę też osobiście osoby, które nieformalnie wspierały mnie w działaniach, o dalsze 

codzienne wsparcie i przekazywanie uwag swoich oraz mieszkańców – a dotyczących 

ważnych spraw dla wspólnoty samorządowej, którą wszyscy tworzymy.   

Życzę nam wszystkim - byśmy mając na względzie rozwój gminy i dobro mieszkańców:  

w zgodzie, uczciwie, godnie i twórczo pracowali tak, by podnosić standard życia  

i zadowolenie naszych mieszkańców”.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5-cio minutową przerwę.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punkt 5a. 

Podjęcie uchwał.  

Przewodniczący Rady odczytał nazwy proponowanych projektów uchwał, które należy 

wprowadzić do porządku obrad.   

5a .Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru zastępcy przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach; 

2) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach; 

3) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

         w Bobolicach; 

4) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

     w Bobolicach; 

5)  powołania Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  

      w Bobolicach; 

6) powołania Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia  

      i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Bobolicach; 

7) powołania Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Miejskiej  

w Bobolicach; 



 9 

8) powołania Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów  

i Rozwoju Rady Miejskiej w Bobolicach; 

9) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bobolic; 

10) zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 

11) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2018-2035; 

12) utworzenia i nadania statutu Żłobkowi Miejskiemu w Bobolicach; 

13) przyjęcia „Programu Edukacyjnego Gminy Bobolice podniesienia wiedzy uczniów 

oraz ich Opiekunów w zakresie dbania o zdrowie jamy ustnej w roku szkolnym 

2018/2019”; 

14) przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pod 

nazwą: Pierwszy Żłobek Miejski w Bobolicach – równość dla rodziców w dostępie 

do zatrudnienia i rozwoju kariery”, nr wniosku o dofinansowanie projektu: 

RPZP.06.06.00-32-K019/18; 

 15) ustalenia stawek podatku od środków transportowych; 

16) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę do  obliczenia 

podatku rolnego na terenie Gminy Bobolice; 

17) wprowadzenia zmian w aglomeracji Bobolice wyznaczonej uchwałą Nr XI/219/2016 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 26 kwietnia 2016 r. 

18) przyjęcia rocznego „Programu współpracy Gminy Bobolice 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok” 

 

Nie było innych propozycji do porządku obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany do porządku obrad o 

wprowadzenie w/w projektów uchwał.  

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” wprowadzili w/w projekty uchwał do porządku obrad, 

które jednocześnie otrzymały oznaczenie od 1 do 18.  

 

Ad. 5a. Podjęcie uchwał. 

1) w sprawie wyboru zastępcy przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki powiedział, że zgodnie z art. 

19 ust.1 o samorządzie gminnym i § 20 ust.1 Statutu Gminy Bobolice Rada Miejska na I sesji 

wybiera ze swojego grona zastępcę przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach 
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bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach. Zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 

kandydowanie.  

 

Pan Franciszek Łobocki zgłosił kandydaturę  Pana Zdzisława Kurty  na zastępcę 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach. Pan Zdzisław  Kurta jest radnym dla, 

którego obecnie rozpoczynająca się  kadencja jest piątą, w pracy bobolickiego samorządu.   

Ma więc wielkie doświadczenie w pracy radnego. 

Jest osobą lubianą, bardzo uczynną, ciepłą w kontaktach. Ponieważ jest na zasłużonej 

emeryturze, ma wyjątkowo dużo czasu, dla naszych mieszkańców. 

Z tego też powodu w poprzednich kadencjach był bardzo aktywnym radnym jeśli chodzi  

o udział w wielu spotkaniach, uroczystościach, wydarzeniach gminnych zarówno w mieście 

jak i na terenach wielu sołectw. Uczestniczył też z własnej inicjatywy w licznych zebraniach 

wiejskich zapoznając się ze specyfiką poszczególnych sołectw. Liczę więc także i na to, że  

jak zastępca będzie pomagał mi w wypełnianiu tego typu zadań Przewodniczącego Rady.  

Pan Z. Kurta jest też koleżeński, nie działa pochopnie, ale z rozmysłem.   

Jest społecznikiem bardzo angażującym się w działalność i popularyzację  wśród młodzieży i 

dorosłych sportu jakim jest strzelectwo. Jest też założycielem i wiceprezesem  Klubu 

Strzeleckiego „Kurta” w Bobolicach.  

Biorąc powyższe uzasadnienie pod uwagę, uprzejmie proszę o poparcie mojej 

kandydatury Pana Z. Kurty na stanowisko Zastępcy Przewodniczącego Rady.   

Pan Zdzisław Kurta wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Została powołana 3 osobowa Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1. Jarosław Bączkowski 

2. Agnieszka Kurpiewska 

3. Justyna Terlecka  

 

Kandydaci wyrazili zgodę w pracy komisji.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę celem ukonstytuowania się i wyboru 

przewodniczącego komisji oraz przygotowania przez komisję skrutacyjną kart do głosowania.  
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Po 10 minutowej przerwie nastąpiło głosowanie tajne na zastępcę przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Jarosław Bączkowski  odczytał protokół  

z głosowania, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

W wyniku głosowania tajnego zastępcą przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach 

został wybrany Pan Zdzisław Kurta, otrzymując 15 głosów „za”.  

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę stwierdzającą wybór Pana Zdzisława Kurty na 

zastępcę przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 

Przewodniczący rady pogratulował wybranemu zastępcy przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Bobolicach i poprosił o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym. 

 

2) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 
Zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz §18 i 19 ust. 3 Statutu Gminy 

Bobolice - Rada Miejska ze swojego grona, powołuje komisje w składach nie więcej niż  

5 osobowych, zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym. Uprzejmie informuję, że 

radny wchodzi w skład przynajmniej jednej komisji stałej, lecz nie więcej niż w skład trzech 

komisji stałych.  

Natomiast Przewodniczący Rady przedstawia propozycje składów osobowych 

poszczególnych komisji po konsultacjach z radnymi.  Komisje wybierane są zwykłą 

większością głosów w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji Rewizyjnej: 

1. Adamus Piotr 

2. Bączkowski Jarosław  

3. Bednarczyk Ireneusz  

4. Kustrzycka – Broda Anna  

5. Oleksiak Zbigniew  

 

W/w. kandydaci do Komisji Rewizyjnej wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji Rewizyjnej weszli ww. kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 
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3) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Bobolicach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił członków Komisji Rewizyjnej o zgłoszenie 

kandydata na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radna Justyna Terlecka zaproponowała kandydaturę Pana Ireneusza Bednarczyka.  

Radny Ireneusz Bednarczyk wyraził zgodę na kandydowanie.  

Nie było innych kandydatur.  

 

Pan Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w Bobolicach. 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami „za” 

 

4) w sprawie powołania Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Bobolicach.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Bobolicach: 

1. Czajkowski Krzysztof 

2. Kustrzycka – Broda Anna 

3. Oleksiak Zbigniew  

4. Terlecka Justyna 

5. Walaszczyk Mariusz  

 

W/w kandydaci do Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji weszli w/w kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

5) w sprawie powołania Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 

Bobolicach.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu: 

1. Adamus Piotr 
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2. Bączkowski Jarosław  

3. Czajkowski Krzysztof  

4. Kaczmarek Rafał  

5. Kosiński Grzegorz  

 

W/w kandydaci do Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji ds. Oświaty, kultury i Sportu weszli w/w kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

6) w sprawie powołania Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego: 

1. Adamus Piotr 

2. Karwowski Hubert  

3. Kurpiewska Agnieszka 

4. Kustrzycka – Broda Anna 

5. Terlecka Justyna  

 

W/w kandydaci do Komisji ds. Zdrowia, opieki Społecznej, Bezrobocia i Porządku 

Publicznego wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia  i Porządku Publicznego weszli 

w/w kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

7) w sprawie powołania Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska: 

1. Golas Marek  

2. Kaczmarek Rafał  
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3. Kosiński Grzegorz  

4. Kurpiewska Agnieszka  

5. Walaszczyk Mariusz  

 

W/w kandydaci do Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska weszli w/w kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

8) w sprawie powołania Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował kandydatów do Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Finansów i Rozwoju: 

1. Bednarczyk Ireneusz 

2. Czajkowski Krzysztof  

3. Golas Marek  

4. Karwowski Hubert 

5. Oleksiak Zbigniew  

 

W/w kandydaci do Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poddał cały  skład komisji pod głosowanie. 

W skład Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju weszli w/w kandydaci.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

9) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bobolic.   

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Krzysztof Dziadul Sekretarz Gminy, odczytał 

projekt uchwały.  
Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza ma związek z rozpoczęciem nowej kadencji władz 

samorządowych po wyborach samorządowych, przeprowadzonych 21 października 2018r.  

Radny Zbigniew Oleksiak przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju.   
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 
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10) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy, która 

dokonała szczegółowej analizy danych zawartych w tym projekcie. 

 

Radny Zbigniew Oleksiak przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju.   
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

11) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2018-

2035 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy, która 

dokonała szczegółowej analizy danych zawartych w tym projekcie. 

 

Radny Zbigniew Oleksiak przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju.   
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

12) w sprawie utworzenia i nadania statutu Żłobkowi Miejskiemu w Bobolicach.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Iwona Kot – Chmielewska referent ds. oświaty. 

W związku z tworzeniem pierwszego Żłobka Miejskiego w  Bobolicach i zgodnie z art. 11 

ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi do lat trzech (tekst jedn. Dz. U. 2018r. 

poz. 603 z późn. zm.), podmiot tworzący żłobek ustala statut żłobka. W dniu 16 października 

2018 r. Rada Miejska w Bobolicach podjęła uchwałę ustalając tym samym statut żłobka. W 

Załączniku do uchwały Nr XLII/349/18 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 16 października 

2018 r. w sprawie utworzenia i nadania statutu Żłobkowi Miejskiemu w Bobolicach w 

Rozdziale 3, § 4, pkt 3, ppkt 2, błędnie wpisano " W przypadku gdy liczba dzieci zgłoszonych 

do przyjęcia, do Żłobka w ramach projektu". Zapis powinien brzmieć " W przypadku gdy 

liczba dzieci zgłoszonych do przyjęcia, do Żłobka poza projektem". 

 

Radna Anna Kustrzycka - Broda przedstawiła pozytywną opinię Komisji ds. Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 
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13) w sprawie przyjęcia „programu Edukacyjnego Gminy Bobolice podniesienia wiedzy 

uczniów oraz ich Opiekunów w zakresie dbania o zdrowie jamy ustnej w roku szkolnym 

2018/2019.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Barbary Mirosławska insp. ds. ewidencji i 

promocji gospodarczej, która dokonała szczegółowej analizy danych zawartych w tym 

projekcie. 

Przyjęcie uchwały jest podyktowane złożeniem przez Gminę Bobolice wniosku  

o dofinansowanie utworzenia gabinetu stomatologicznego w Szkole Podstawowej im. H. 

Sienkiewicza w Bobolicach w ramach programu „Poprawa dostępności do świadczeń 

stomatologicznych dla dzieci i młodzieży w 2018 r.”,.  Wymogiem uzyskania dofinansowania 

jest realizacja programu edukacyjnego w zakresie higieny jamy ustnej. Gminie w ramach 

programu przyznano dofinansowanie w wysokości 116 323zł. Przyznane środki, zgodnie  

z wytycznymi programu  będą wydatkowane na zakup wyposażenia gabinetu w wysokości 

111 323 zł  oraz 5000 zł na  przeprowadzenie programu edukacyjnego wśród dzieci  

i młodzieży.  

 

Radna Anna Kustrzycka - Broda przedstawiła pozytywną opinię Komisji ds. Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

14) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do 

projektu pod nazwą: „Pierwszy żłobek Miejski w Bobolicach – równość dla rodziców w 

dostępie do zatrudnienia i rozwoju kariery”, nr wniosku o dofinansowanie projektu: 

RPZP.06.06.00-32-K019/18.    

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Maja Wiśniewska insp. ds. rozwoju i obsługi 

inwestorów, która dokonała szczegółowej analizy danych zawartych w tym projekcie. 

 

Radna Anna Kustrzycka - Broda przedstawiła pozytywną opinię Komisji ds. Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 
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15) w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz, która dokonała 

szczegółowej analizy danych zawartych w tym projekcie. 

 

Radny Zbigniew Oleksiak przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju.   
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

16) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę do 

obliczenia podatku rolnego nas terenie Gminy Bobolice.   

Z tym projektem również zapoznała radnych Pani Skarbnik, szczegółowo go omawiając.  

 

Radny Mariusz Walaszczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska.    
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

17) w sprawie wprowadzenia zmian w aglomeracji Bobolice wyznaczonej uchwałą Nr 

XI/219/2016 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 26 kwietnia 2016r.     

Projekt uchwały przedstawił Pan Krystian Cyrson.  

Zmiana uchwały Nr XI/219/2016 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 26 

kwietnia 2016 podyktowana jest koniecznością aktualizacji RLM (Rzeczywista Liczba 

Mieszkańców), parametrem obliczeniowym do wyznaczenia RLM jest m.in. liczba 

mieszkańców, ilość wprowadzanych ścieków do oczyszczalni. Z uwagi na zmiany tych 

parametrów proponuje się aktualizację RLM w Aglomeracji Bobolice.   

 

Radny Mariusz Walaszczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska.    

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

18) w sprawie przyjęcia rocznego „Programu współpracy Gminy Bobolice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok”  
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Grażyna Wiater zastępcę Burmistrza, która 

dokonała szczegółowej analizy danych zawartych w tym projekcie. 

 

Radny Zbigniew Oleksiak przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju.   
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Ad. 6 . Zakończenie obrad.  

Pan Franciszek Łobocki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad.                                                                                 

 

Protokołowała: Barbara Mirosławska 

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska   


